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Anna Christensen, Carl Persson, Johanna Larsson, Sven Nilsson och 

Gunnel Johansson deltog i mötet, som hölls digitalt. 
 

Närvarande 

 

Ordföranden Anna öppnade mötet.  

§ 1 

Mötet öppnas 

 

 

Styrelsen beslöt att 

Godkänna föreslagen dagordning. 

 

§ 2 

Dagordning 

 

 

Föregående protokoll 

 

Profilplagg - nybeställning samt uppföljning av betalningar 

 

Anna har ännu inte informerat om att en ny omgång med beställningar kan 

göras av profilplagg. Hon kommer att meddela att beställning kan göras 

fram till 8/1. 

 

Johanna ombads rapportera till Carl vilka som har betalt sina profilplagg. 

 

§ 3  

Föregående protokoll 

 

Profilplagg 

 

Rapporter 
 
 

Julbord på Liseberg 12/12 
 

Carl rapporterade att 31 personer från 9 kårer åt julbord tillsammans. Det 

var trevligt att kunna träffas på riktigt. 

 
Ny förbundsstyrelse (FS) 
 

Flera i styrelsen ansåg att det känns bra och roligt att det nu finns 

ledamöter i FS som härstammar från vårt scoutdistrikt. 

 
NBV Väst Årsmöte 
 

Anna rapporterade kort från mötet. Hon och Mia Södergren var ombud för 

vårt scoutdistrikt. 

 
Förtjänstmärke 
 

Gunnel rapporterade att hon besökt Dals-Ed scoutkår på deras 

julavslutning 30 november och delat ut NSFs stora förtjänstmärke till Stig 

Gustafsson. Stig har under 37 år drivit sin kårs verksamhet – under långa 

perioder på egen hand. 
 

 

Styrelsen beslöt att  

Godkänna rapporterna 

 

§ 4 

Rapporter 

 

Julbord 

   

 

 
Nytt FS 

 

 

 
 

NBV Årsmöte 

 

 

 
Förtjänstmärke 
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Utbildning 

 

NSF Kompassen 

 

I nyhetsbrev från förbundet meddelas att den 22-23 oktober 2022 

arrangeras Kompassen - ett förbundsråd kombinerat med utbildningshelg.  

 
Kurshelg ”Leda Väst”, 5-6 feb 2022 

 

Gunnel har informerat DS om kurshelgen Leda Väst, som genomförs på 

Flämslätts kursgård. Många olika kurser genomförs under samma helg. 

 

Styrelsen beslöt, gällande Leda Väst, att  
 

• Informera distriktets kårer om kurshelgen Leda Väst.  
 

• Västra scoutdistriktet betalar kostnader som inte ersätts av 

kommun eller förbund. Dvs. kostnader för kurs inkl. mat och logi. 
 

• Information sänds omgående ut till kårernas kontaktpersoner, för 

detta ansvarar Gunnel. 
 

 

§ 5 

Utbildning 

 

Kompassen  

22-23/10 -22 
 

 
Kurshelg Leda Väst 

5-6/2 -22 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Distriktsårsmöte 12/3 2022 

 

Stora Levene är arrangörer tillsammans med DS. 

 

Styrelsen beslöt att  
 

• Kallelse till årsmötet ska sändas ut före 12 /1 2022. Gunnel 

ansvarar. 

 

• Gunnel kontaktar Stora Levene angående program, tider osv. 

 

• Årsmötet genomförs digitalt, om situationen gällande Covid-19 så 

kräver. 

 

§ 6 

Distriktets årsmöte 

12 mars 2022 

 

Distriktsråd / Framtidsmöte 8/1 

 

Gunnel och Anna rapporterade att 17 deltagare just nu är anmälda, från 

fyra scoutkårer.  

Elin Martinsson samt Scouternas valberedning vill lämna information 

under mötet. 
 

Johanna och Sven kommer inte att delta. 

 

 Styrelsen beslöt att  
 

• Anna planerar själva distriktsrådet och får hjälp av Carl och 

Gunnel med genomförandet. 
 
 

§ 7 

Distriktsråd / 

Framtidsmöte  

8 januari 2022 
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Distriktets ekonomi 

 

Kassören Carl rapporterade om nytillkomna utgifter sedan förra DS mötet. 

FM ca. 280.000 kr 

Julbord ca. 19.000 kr 

 

Sven rapporterade att fakturor för FM har sänts ut till kårer. Faktureringen 

är klar inom kort. 

 

Styrelsen beslöt att  

Godkänna rapporterna 
 

§ 8 

Ekonomi 

 

 

 

Kontakter med kårer 

 

Sven rapporterade att han inte kommer hinna kontakta sina kårer mer. 

 

Gunnel har besökt Dals-Ed, se punkt 4. 

 

Styrelsen beslöt att  

Godkänna rapporterna 
 

 

§ 9 

Kårkontakter 

 

 

Övriga frågor 
 

Inga övriga frågor fanns att ta upp. 
 
 

§ 10 

Övriga frågor 

 

 

 

Nästa möte 

 

Nästa möte planeras till lördagen den 15 januari kl. 10.30 

Det blir ett längre möte hos Johanna i Mölndal. 

 

§ 11 

Nästa möte 

 

Ordföranden Anna tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

§ 12 

Mötet avslutas 

 

 

 

Skövde 2021-12-28             Gråbo   2022-01-11   

 

Vid tangentbordet  Justerat av 

Gunnel Johansson               Anna Christensen 

Gunnel Johansson   Anna Christensen 


